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ترکیب کشتی آزاد جوانان ایران در رقابت های قهرمانی جهان
ترکیب تیم ملی کش�تی آزاد جوان�ان برای حضور در رقابت های جهانی روس�یه 

مشخص شد.
به گزارش ایس��نا، رقابت های کشتی جوانان قهرمانی جهان روزهای ۲۵ تا ۳۱ مردادماه در 
شهر اوفا روسیه برگزار می شود. ترکیب تیم ملی کشتی آزاد جوانان که روز شنبه هفته آینده 

برای حضور در این رقابت ها راهی روسیه خواهد شد به شرح زیر است:
۵۷ کیلوگرم: علی قلی زادگان

۶۱ کیلوگرم: رحمان عموزاد خلیلی
۶۵ کیلوگرم: حسن عبادی

۷۰ کیلوگرم: عرفان الهی
۷۴ کیلوگرم: سبحان یاری

۷۹ کیلوگرم: محمد نخودی
۸۶ کیلوگرم: امیرحسین فیروزپور
۹۲ کیلوگرم: مهدی حاجیلوئیان

۹۷ کیلوگرم: علیرضا عبدالهی
۱۲۵ کیلوگرم: علی اکبرپور

مدیر تیم های ملی کشتی آزاد: محسن کاوه
مربیان: مصطفی میرعمادیان، فردین معصومی، احسان امینی، مصطفی آقاجانی

ماساژور: میلاد بندانی پور
سرپرست: محمدجواد یزدانی نیا

داور: کامران سلطانی زاده، محسن جلیلیان، مهدی آقاولی
بر اساس برنامه مسابقات رقابت های کشتی آزاد روزهای ۲۵ تا ۲۷ مردادماه برگزار می شود.

نادری از استقلال جدا شد
محمد نادری با انتشاری مطلبی در فضای مجازی به صورت رسمی از تیم استقلال 

جدا شد.
به گزارش ایس��نا، محمد نادری، مدافع تیم فوتبال اس��تقلال که فصل گذشته با قراردادی 
یک س��اله به اس��تقلال پیوسته بود، با انتش��ار مطلبی در فضای مجازی، با هواداران استقلال 
خداحافظی کرد و از جمع آبی پوشان پایتخت جدا شد. نادری به مدت یک فصل و به صورت 
قرضی از تیم کورتریک بلژیک به استقلال پیوست. این بازیکن پیش از حضور در استقلال در 

تیم پرسپولیس حضور داشت.

رشیدی: به هیچ عنوان سلگی را به کنگره اتحادیه 
جهانی اعزام نمی کنم

رییس فدراس�یون دوچرخه س�واری اعلام کرد که محس�ن س�لگی را به کنگره 
اتحادیه جهانی دوچرخه سواری اعزام نمی کند.

به گزارش ایسنا، کنگره اتحادیه جهانی دوچرخه سواری در ماه سپتامبر در بلژیک برگزار می شود 
و قرار است کمیته مدیریت اتحادیه جهانی انتخاب شود. از قاره آسیا چند نفر کاندیدا هستند که 
یک نفر از آن ها محس��ن سلگی اس��ت. محمود رشیدی در مورد این که سلگی را به کنگره اعزام 
می کند یا نه؟ به صراحت اعلام کرد: من به هیچ عنوان او را اعزام نمی کنم چون اولا اگر نماینده 
دوچرخه سواری ایران است من در جریان نبوده ام؛ دوما او امین من نیست و منافع دوچرخه سواری 
را در نظر می گیرم. او ادامه داد: کسی باید به کنگره برود که من مطمئن باشم که با فدراسیون است 
نه علیه فدراسیون. حتی او خودش هم بیاید من می گویم که مصلحت نیست که برود. رشیدی در 
پاسخ به این پرسش که جواب نامه سلگی را برای اعزام داده است؟ گفت: مراحل اداری نامه طی 

نشده است اما به او اطلاع داده ام که پاسخم در مقابل اعزام او منفی است.

تارتار سرمربی ذوب آهن شد
سرمربی پیشین پیکان هدایت ذوب آهن را بر عهده گرفت.

به گزارش ایسنا، هیات مدیره و مدیرعامل باشگاه ذوب آهن پس از مذاکره با گزینه های مختلف 
در نهایت با مهدی تارتار به توافق رسیدند. او با حضور در باشگاه ذوب آهن و پس از توافق، قرارداد 
خود را به مدت یک فصل با این تیم به امضا رساند. تارتار پیش از این هدایت پیکان در لیگ بیستم 

را به عهده داشت و از این پس در جمع ذوب آهنی ها حضور خواهد داشت.

قرارداد الهامی و نساجی تمدید شد
ساکت الهامی قرارداد خود را با نساجی یک فصل دیگر تمدید کرد.

به گزارش ایس��نا، عملکرد خوب س��اکت الهامی از زمان حضورش در نس��اجی باعث شد تا 
مدیران این باشگاه برای تمدید قراردادش با او وارد مذاکره شوند.

طی این جلس��ات در نهایت مدیران باش��گاه نساجی با الهامی به توافق رسیدند تا این مربی 
در لیگ بیست و یکم نیز روی نیمکت قائم شهری ها حضور داشته باشد.

بر این اساس قرارداد ساکت الهامی و نساجی به مدت یک فصل دیگر تمدید شد.

بازگشت تیم ملی کشتی آزاد به ایران
تیم ملی کشتی آزاد پس از حضور در المپیک توکیو، وارد تهران شد.

به گزارش ایس��نا، تیم ملی کش��تی آزاد پس از حضور در المپیک توکیو که با کس��ب یک 
مدال نقره حس��ن یزدانی و یک برنز امیرحس��ین زارع همراه بود، ساعتی پیش وارد فرودگاه 
بین المللی تهران ش��د و مورد اس��تقبال معاون ورزش قهرمانی وزارت ورزش، دبیرکل کمیته 

المپیک، مدیرکل ورزش مازندران و دبیر فدراسیون کشتی قرار گرفت.
بر خلاف رس��م معمول، غلامرضا محمدی، س��رمربی تیم ملی کشتی آزاد به همراه ابراهیم 
مهربان عضو کادر فنی که همراه با تیم ملی کشتی آزاد وارد تهران شدند، در مراسم استقبال 

حضور نداشتند و زمانی که مراسم به پایان رسید اقدام به ترک سالن فرودگاه کردند.

با معرف�ی وزاری پیش�نهادی کابین�ه دولت 
س�یزدهم، »س�ید حمید س�جادی ه�زاوه« به 
عنوان وزیر پیش�نهادی وزارت ورزش و جوانان 
معرفی شده است تا در صورت اخذ رای اعتماد 
ب�ه عنوان چهارمین وزیر ورزش و جوانان راهی 

ساختمان سئول شود.
به گزارش ایسنا، در نهایت و همانطور که در گمانه 
زنی ها طی چند روز اخیر مطرح شد، با تقدیم لیست 
پیش��نهادی کابینه دولت سیزدهم به مجلس شورای 
اس��لامی از س��وی رئی��س جمه��وری، پیش بینی ها 
پیرامون گزینه وزارت ورزش و جوانان به پایان رسید 
و »حمید سجادی« برای تصدی پست وزارت ورزش 
و جوانان معرفی شد و در روزهای آینده باید به دفاع 
از برنامه های خود پرداخته تا بتواند نمایندگان مجلس 

را با خود همراه و آرای مورد نظر را اخذ کند.
اما سیدحمید سجادی هزاوه کیست؟ او متولد یکم 
فروردی��ن ماه ۱۳۴۸ در تهران، دونده س��ابق دوهای 
اس��تقامت است و س��ابقه مدیریت ورزشی را نیز در 
کارنامه دارد. رش��ته تخصص��ی اش ۳۰۰۰ متر بامانع 
بود و در این رشته یک بار مدال طلای قهرمانی آسیا 
)۱۹۹۱ کوالالامپ��ور(، چهار بار م��دال برنز قهرمانی 
آس��یا و یک مدال نقره در بازی های آس��یایی ۱۹۹۸ 

بانکوک را کسب کرد.
س��جادی در المپیک ۱۹۹۲ بارس��لون یکی از دو 

نماین��ده و در المپی��ک ۱۹۹۶ آتلانت��ا تنها نماینده 
دوومیدانی ایران بود.

او دارای درج��ه دکت��را در رش��ته برنامه ریزی در 
تربیت بدن��ی و نیز عضو هیات علمی دانش��گاه آزاد 
اسلامی است. س��جادی در تاریخ ۰۸ /۰۸/ ۱۳۹۶ از 
س��وی فرهاد رهبر به عنوان مدیر کل تربیت بدنی و 

ورزش دانش��گاه آزاد جایگزین محم��د دادگان - که 
پیش از وی معاون ورزش دانشگاه آزاد اسلامی بود - 

شد، اما پس از ده روز برکنار شد.
سجادی که س��ابقه معاون توسعه ورزش قهرمانی 
و ورزش حرفه ای وزارت ورزش و جوانان را از س��ال 
۸۸ در کارنامه داشت، در اواخر خرداد ۱۳۹۰ از سوی 

محمود احمدی نژاد به عنوان وزیر پیشنهادی ورزش 
و جوانان برای کس��ب رأی اعتماد به مجلس شورای 
اسلامی معرفی شد، اما با ۱۳۷ رأی مخالف نتوانست 

رأی اعتماد مجلس را کسب کند.
سجادی هم چنین س��مت های رئیس هیأت مدیره 
و مدیرعامل مؤسسه ورزش و تفریحات سالم منطقه 
آزاد کیش، مسؤول بسیج اعضای هیأت علمی دانشگاه 
تربیت بدنی و علوم ورزش��ی، معاون فرهنگی ورزشی 
شرکت ورزشی شهر سالم شهرداری تهران، مدیر طرح 
و تأمین ش��بکه رادیویی ورزش، مدیر باشگاه ورزشی 
شرکت صنایع خوایی، مسؤول هیأت دوومیدانی بنیاد 
شهید به مدت هشت سال، مسؤول هیأت دوومیدانی 
باش��گاه پاس به مدت چهار س��ال، عضو کمیته فنی 
فدراس��یون دوومیدانی در سال ۱۳۸۲، مشاور رئیس 

فدراسیون دوومیدانی را در کارنامه خود دارد.
وزارت ورزش و جوان��ان در تاریخ ۸ دی ماه ۱۳۸۹ 
و پس از ادغام س��ازمان تربیت بدنی و س��ازمان ملی 
جوانان در مجلس هشتم تشکیل شد و تاکنون سکان 
هدایت آن بر عهده محمد عباسی )دولت دهم(، رضا 
صالحی امیری )سرپرس��ت در دولت یازدهم(، محمد 
ش��ریعتمداری )سرپرست در دولت یازدهم(، محمود 
گودرزی )دولت یازدهم(، نصرالله سجادی )سرپرست 
در دولت یازدهم( و مسعود سلطانی فر )دولت یازدهم 

و دوازدهم( بوده است.

فدراس��یون جهانی تکواندو، رنکینگ ماه “آگوست” پاراتکواندوکاران را 
اعلام کرد.

به گزارش از روابط عمومی فدراسیون ورزش های جانبازان و معلولین، 
فدراس��یون جهانی این رش��ته، رنکینگ پاراتکواندوکاران در ماه آگوست 

را اعلام کرد.
“فاطمه دودانگ��ه” در وزن 4۹- کیلوگرم )K44( با ۹۸/۱۰ امتیاز رده 
هیجدهم را به خود اختصاص داده اس��ت؛ “رایحه ش��هاب” در وزن ۵۸+ 
کیلوگ��رم )K44( با ۳۰/۱۸ امتیاز در رده پانزدهم قرار گرفته و “مهتاب 
 )K4۱( نبوی” با ۸۰ امتیاز همچنان در رده نخس��ت وزن ۵۸- کیلوگرم
ق��رار دارد. س��عید صادقیان پور” در وزن ۶۱- کیلوگ��رم )K4۲ ( با ۱۲4 

امتیاز در رده دوم قرار دارد و  “س��جاد جوانبخت” در این وزن و کلاس 
44 با ۱۲/۲۰ امتیاز در رده بیستم جای گرفته است.

“محمدرضا ش��عبانی” در وزن ۷۵- کیلوگرم )K4۲( با کس��ب 4۰/4۲ 
امتیاز رده پنجم را به خود اختصاص داده اس��ت و “مهدی کردلو” دیگر 

نماینده این وزن با ۱۶/۵ امتیاز در رده پانزدهم قرار دارد.
“احم��د نریمانی” هوگوپوش وزن ۷۵+ کیلوگ��رم )K4۲( با ۸۶ امتیاز 
صدرنشینی خود را حفظ کرد. “مهدی بهرامی آذر” در وزن ۷۵+ کیلوگرم 

)K4۳( با ۸۰/۶۷ امتیاز به جایگاه دومی خود تداوم بخشید.
“مهدی پوررهنما” در وزن ۷۵- کیلوگرم )K44( با ۵۶/۱۱۲ امتیاز در 
رده سوم قرار دارد. “محمود جعفرزاده” نیز با۷۲/۲۲ امتیاز در رده بیست 

و یکم جای گرفته اس��ت. “علیرضا بخت” در این وزن در رده پنجاه سوم 
قرار دارد.

اصغ��ر عزی��زی” پاراتکواندوکار وزن ۷۵+ کیلوگ��رم )K 44( با ۶۲/۹۵ 
امتی��از در جای��گاه دوم جدول رده بندی قرار دارد. “حامد حق ش��ناس” 
دیگر نماینده کش��ورمان در این وزن ب��ا ۸۳/4۰ امتیاز رده یازدهم را به 

خود اختصاص داد.
پاراتکواندو برای اولین بار در بازی های پارالمپیک برگزار خواهد ش��د؛ 
این رقابت های در روزهای ۱۱ تا ۱۳ شهریورماه انجام می شود که مهدی 
پوررهنما، اصغر عزیزی و رایحه ش��هاب نماین��دگان ایران در این رویداد 

هستند.

جدیدترین رنکینگ پاراتکواندوکاران از سوی فدراسیون جهانی اعلام شد

ریی��س فدراس��یون فوتبال گفت: ب��دون تعارف گفتیم هر کس��ی 
نمی تواند کار کند به راحتی از یکدیگر خداحافظی می کنیم.

به گزارش ایرنا، ش��هاب الدین عزیزی خادم اظهار داش��ت: چیدمان 
کمیته فوتس��ال برای ما بس��یار مهم بود که چگونه باشد و تلفیقی از 
هیات رییس��ه ، استان ها، باش��گاه ها و قهرمانان را در ترکیب کمیته 

داشته باشیم.
عزیزی خادم ادامه داد: کار با این فدراس��یون س��خت نیست و هر 
برنامه پیش از اجرا، کارشناسی درست، دقیق و سریع می شود. طبق 
اساسنامه، کمیته سیاست گذاری می کند و مسوولیت اجرا با دپارتمان 
است. تیم ملی فوتسال و لیگ فوتسال اهمیت بسیار زیادی دارد و هر 
اقدامی که در جهت افرایش سطح کیفی نیاز باید را حمایت می کنیم. 
وی تصریح کرد: رویکرد فدراس��یون عدم توصیه پذیری و ش��فافیت 

است. ضمن اینکه تاکید کردیم جلسات باید برنامه محور باشد.
ریی��س فدراس��یون فوتبال افزود: م��ا در ادامه برنامه های توس��عه  
محور فدراس��یون موض��وع اس��تعدادیابی فوتبال و فوتس��ال زنان و 

م��ردان ماموریت ویژه ای به پلت فرم فدراس��یون داده ایم. پیش از این 
بخش اس��تعدادیابی فاقد اعتبار جداگانه بود، اما الان چندین میلیارد 

اختصاص پیدا می کند.
"مس��وولیت تیم های ملی همیش��ه با فدراسیون فوتبال بوده است" 
عزی��زی خادم اظهار داش��ت: کمیته ها بازوان مش��ورتی ما در حوزه 
سیاس��ت گذاری هس��تند و منتظر برنامه یک س��اله کمیته فوتسال 
هس��تیم. ضمن اینکه ب��دون تعارف گفتیم هر کس��ی نمی تواند کار 
کند به راحتی از یکدیگر خداحافظی می کنیم. حجم کار بس��یار بالا 
است. در بخش تیم های ملی مسوولیت با خود من است، اما مشورت 
کارشناس��ی می گیرم. در همه حوزه ها چارچوب مشخص است و هر 
جا نیاز به کمک من باش��د، هستم. ضمن اینکه کامرانی فر نیز مسلط 

است و هر جا لازم باشد با قدرت پای کار است.

عزیزی خادم: 

هرکسی نمی تواند کار کند به راحتی خداحافظی می کنیم

وزیر پیشنهادی ورزش و جوانان 

مظلومی: 

با نظر فرهاد مجیدی بازیکن جذب می کنیم
س�تاره آرژانتینی جدید پاری س�ن ژرمن از 
احس�اس خوب خود بعد از عقد قرارداد با این 
تی�م گفت. او گفت روی�ای قهرمانی دوباره در 

لیگ قهرمانان اروپا را دارد.
ب��ه گزارش از اکیپ، لیونل مس��ی بعد از دو دهه 
حض��ور در بارس��لونا از این تیم جدا ش��د. این فوق 
ستاره آرژانتینی راهی پاری سن ژرمن شد و با این 

تیم قرارداد دو ساله امضا کرد.
او در مراس��م معارف��ه خ��ود گفت: جدای��ی ام از 
بارس��لونا بسیار س��خت بود اما به محض اینکه وارد 
پاریس شدم احساس بسیار خوبی پیدا کردم. اکنون 
بس��یار هیجان زده هس��تم و بی صبرانه در انتظار 
نخس��تین بازی خود با پیراهن تیم جدید هس��تم. 
هم��ه چیز به س��رعت رخ داد و م��ن اکنون در تیم 

جدیدم هستم.
او ادامه داد: همه حزن و اندوهی که بعد از جدایی 
از بارسلونا داش��تم به خوشحال و شور تبدیل شده 
اس��ت. به خوبی از من اس��تقبال ش��د و احس��اس 
خوشحالی غیر قابل توصیفی دارم. پاری سن ژرمن 
تیم بس��یار خوبی دارد. در این تیم بازیکنان بزرگی 
بازی می کنند. پاری س��ن ژرمن به دنبال قهرمانی 
در لیگ قهرمانان اروپا اس��ت و در س��ال های اخیر 
تا آس��تانه این هدف پیش رفت. من اکنون در تیم 
مناسبی حضور دارم و امیدوارم که بتوانم به تیم در 
رس��یدن به رویایش کمک کنم البته باید گفت که 
برای قهرمانی در لیگ قهرمانان اروپا  تنها داش��تن 
یک تیم قوی کافی نیست و عوامل دیگری هم تاثیر 

دارند.
مسی درباره همبازی شدن با نیمار و ام باپه گفت: 
بله م��ن با بهتری��ن بازیکنان در پاری س��ن ژرمن 
همبازی خواهم ش��د و این خوشحال کننده است.

از همبازی ش��دن با نیمار و ام باپه بسیار خوشحال 
 هس��تم. م��ن و نیم��ار همدیگ��ر را خیل��ی خوب

می شناس��یم. امی��دوارم که قوی ت��ر از قبل ظاهر 
ش��ویم.بی صبرانه در انتظار بازی کردن در کنار هم 
تیمی های جدیدم هستم. می خواهم که دستاوردی 

خاص با پاری سن ژرمن داشته باشم.
او درباره بارسلونا و هواداران این تیم گفت: عشق 
به بارس��لونا و هواداران این تیم برای همیشه با من 
خواهد بود.بارس��لونا تیم بزرگی است و می تواند در 
هر جامی ش��انس قهرمانی داشته باشد.منتظر بازی 
با بارسلونا با پیراهن پاری سن ژرمن خواهم بود. به 
هر حال این فوتبال است.رویای من بالا بردن دوباره 

جام در لیگ قهرمانان اروپا است.
مس��ی درباره انتخاب پاری سن ژرمن گفت: من 
ای��ن تیم را انتخاب کردم چرا ک��ه واقعا تیم کاملی 
است و احساس کردم که می توانم جام های زیادی 
به دس��ت آورم. من تجربه زی��ادی دارم و هنوز می 
توانم که جام های زیادی را به دست آورم. از رئیس 
باشگاه تشکر می کنم. شک نکنید که لحظات خوبی 

را با هواداران تجربه خواهیم کرد.
این فوق س��تاره آرژانتینی درباره این س��وال که 
چه زمانی آماده بازی کردن خواهد ش��د، گفت: من 
بلافاصله از تعطیلات تابس��تانی برگش��ته ام. هنوز 
آماده نیس��تم و باید تمرینات آمادگی را به تنهایی 
دنبال کنم. بی صبرانه منتظر نخستین دیدار خود با 

پیراهن پاری سن ژرمن هستم.

مسی در مراسم معارفه:

 رویای من قهرمانی در لیگ قهرمانان اروپا است

ی�ک عض�و هیات مدیره باش�گاه اس�تقلال 
می گوید این باشگاه با نظر سرمربی تیمش در 

نقل وانتقالات عمل می کند.
به گزارش ایس��نا، پرویز مظلومی درباره برگزاری 
جلس��ه هیات  مدیره باشگاه اس��تقلال اظهار کرد: 
جس��له ای درباره تمدید قرارداد با بازیکنان و نفرات 
مدنظر س��رمربی تیم برگزار شد. از صبح پیگیر این 
موضوع هستیم. متاسفانه بازار بدی در نقل وانتقالات 
ایجاد ش��ده و با هر کسی صحبت می کنیم، نجومی 
صحبت می کند. ما دنبال این هس��تیم با بازیکنانی 
ک��ه در لیس��ت آقای مجی��دی هس��تند، صحبت 
کنی��م. البته خ��ود بازیکنان صحب��ت نمی کنند و 
معمولا مدیر برنامه خود را به باش��گاه می فرستند. 
با  بازیکنان تمدیدی هم صحبت ش��ده و ان شاءالله 
از فردا به باش��گاه می آیند تا صحبت کنند. می دانم 
این نفرات استقلال را دوست دارند و قراردادشان را 
تمدید می کنند و هواداران نگران نباشند. باید فشار 
را در نقل وانتق��الات کم کنیم و طبق لیس��ت آقای 
مجی��دی اقدام کنیم. البته برخی بازیکنان لیس��ت 
آقای مجیدی با باشگاه خودشان قرارداد دارند و ما 

هم با باشگاه آن ها صحبت کردیم.
او اف��زود: برخ��ی بازیکنان را نتوانس��تیم جذب 
کنیم چون به خارج رفتند. محبی در لیس��ت آقای 
مجی��دی بود که به خارج رفت. بازیکنی با باش��گاه 

قرارداد دارد، ما هم باید با باش��گاه او صحبت کنیم. 
برخی باش��گاه ها هم رضای��ت نمی دهند. ما کمیته 
نقل وانتقالات تش��کیل دادیم و این کمیته تصمیم 

می گیرد و کار می کند.
مظلوم��ی درباره مباحث مالی باش��گاه هم گفت: 
جلس��ه ای با کارگزار باش��گاه داریم ت��ا به ما کمک 

کنند.
او درباره جدایی محمد نادری هم گفت: او از نظر 
اخلاقی و فنی بازیکن خوبی است اما جدا شد و باید 

جایگزین برایش پیدا کنیم.
وی درب��اره میزبان دریافتی بازیکنان اس��تقلال 
گفت: کس��ی زی��ر ۵۰ درصد نگرفته اس��ت. از ۵۳ 
ت��ا ۸۰ درص��د پرداختی داش��ته ایم ام��ا هیچ کس 
نمی توان��د فس��خ کن��د. اینک��ه ش��یخ دیاباته هم 
جدا ش��ده، نظر آق��ای مجیدی اس��ت و ما پیگیر 
 بازیکنانی هس��تیم که در لیس��ت آق��ای مجیدی

هستند.
مظلوم��ی درباره ای��ن که گفته می ش��ود برخی 
بازیکنان با احمد مددی جلسه برگزار نمی کنند هم 
گفت: این طور نیس��ت. بازیکن��ان باید با مدیرعامل 
طرف بشوند. احترام متقابل باید وجود داشته باشد. 
مگ��ر قراردادها با مدیرعامل قبل��ی نبود؟ الان چه 

کسی تعهدات باشگاه را انجام می دهد؟
او درباره این که آیا دلفانی در جلسه هیات مدیره 
حضور داش��ته اس��ت یا خیر؟ گفت: آق��ای دلفانی 
نبودن��د اما امیدواریم وزی��ر جدید به زودی معرفی 
بشوند. آقای سجادی از نابغه های ورزش ما هستند. 
ان ش��اءالله در مجلس هم رای بیاورد. همیشه باید 
بین سرمربی و مدیرعامل تعامل وجود داشته باشد 
تا مش��کلی ایجاد نش��ود. ما هم با عش��ق و علاقه 
کار می کنی��م و اگر احس��اس کنم ک��ه نمی توانم 
 کار کن��م و نتوانم تیم را خ��وب ببندم، یک دقیقه

هم نمی مانم.
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 تعداد
کرونایی های 
المپیک توکیو 
از مرز ۵۰۰ نفر 
گذشت

نتایج تست کرونای ۲۵ نفر دیگر از افراد مرتبط با بازی های المپیک توکیو مثبت 
اعلام شد.

به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان بازی های المپیک ۲۰۲۰ توکیو با برگزاری مراسم اختتامیه 
به طور رس��می به پایان رس��ید، اما افراد مرتبط با این بازی ها همچنان درگیر کرونا هس��تند. 
کمیته برگزاری بازی ها اعلام کرد که نتیجه تس��ت کرونای ۲۵ نفر دیگر از افراد مرتبط با این 
بازی ها طی ۲۴ س��اعت گذشته مثبت شده است. بر اساس این گزارش به این ترتیب مجموع 
مبتلایان به ویروس کرونا در المپیک توکیو از ابتدای ماه جولای تا به امروز به ۵۱۱ نفر رسید. 
از ای��ن ۲۵ م��ورد جدید ۲۰ نفر س��اکن ژاپن ب��وده اند. علاوه بر ای��ن در بین مبتلایان جدید 
سیزده نفر پیمانکار المپیک توکیو، هفت نفر پرسنل مربوط به بازی ها، دو نفر کارمند کمیته 
برگزاری توکیو، دو نفر از اعضای رس��انه ها و یک نفر هم از داوطلبان بودند. پنج نفر از پرس��نل 
مربوط به بازی ها ساکنان ژاپن نبودند. بر اساس اعلام کمیته بین المللی المپیک بیش از ۶۷۵ 

هزار آزمایش از افراد مرتبط با بازی های المپیک توکیو به عمل آمده و میزان ابتلا به کرونا در 
طول بازی ها در حد ۰.۰۲ درصد بوده اس��ت. کمیته المپیک آلمان اعلام کرد س��وزان وایدمان 
یکی از مس��ئولان تیم رشته دهگانه این کش��ور به ویروس کرونا مبتلا شده و مجبور است دو 
هفته دیگر در ژاپن بماند تا این که اجازه سفر به کشورش را دریافت کند. حدود ۲۹ ورزشکار 
از جمله س��ام کندریکس، قهرمان پرش با نیزه جهان، پس از مثبت ش��دن تس��ت کووید ۱۹ 
در ژاپن، مس��ابقات خود در المپیک ۲۰۲۰ توکیو را از دس��ت دادند. ورزشکاران دیگری )مانند 
ج��ان رحم گلف باز ش��ماره یک جهان( هم بودند که قبل از س��فر به ژاپن ب��ه ویروس کرونا 
مبتلا شدند. بازی های پارالمپیک توکیو هم از روز ۲۴ آگوست آغاز می شود و ورزشکاران مانند 
بازی های المپیک روزانه مورد آزمایش کرونا قرار خواهند گرفت. توکیو ۴۲۰۰ مورد جدید ابتلا 
 به کووید ۱۹ را گزارش کرد و میانگین ابتلای هفت روزه نسبت به هفته قبل ۱۴ درصد افزایش

یافته است.


